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Protokół LIV sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 24 maja 2023 roku 

 

    Obrady pięćdziesiątej czwartej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 9 40. W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych 

zgodnie z listą obecności. 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

5. Monika Kowalska – Naczelnik SO, 

6. Marta Grabiec- Dyrektor OPS,  

7. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

8. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

9. Maja Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek oraz mieszkańcy 

Włoszczowy.    Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady pięćdziesiątej czwartej sesji VIII kadencji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa 

Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie), porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu LIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  LIII sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wytypowania przedstawiciela Gminy do pełnienia funkcji członka Rady 

Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie, 

2) nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy, 

3) nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2023-2035, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa                      



 

2 

 

 

na 2023 rok. 

6. Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Włoszczowa z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022. 

8. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na okres 01.04.2022 r.-

31.12.2023r.  wraz z informacją z pracy Gminnej Komisji Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych za okres 01.04.2022 r.-31.12.2022 r. 

9. Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Włoszczowa za lata          

2021-2022. 

10. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Włoszczowa za 2022 rok. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad.   

 

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                                   

Przyjęcie  protokołu LIII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  LIII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 29 marca  2023 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy 

są  uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne 

uwagi, protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 głosów „za” (jednogłośnie)  -  protokół LIII sesji  Rady Miejskiej VIII 

kadencji z dnia 29 marca 2023 r. został przyjęty.  

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał LIII sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie 

informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na LIII sesji Rady Miejskiej w dniu 29 marca 2023 r. podjęto             

8 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Włoszczowa      z których przekazano: 

- 29 marca 2023 r. – 1 uchwałę do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego; 

- 30 marca 2023 r. – 5  uchwał Wojewodzie Świętokrzyskiemu; 

- 31 marca 2023 r. - 3 uchwały Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

 

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na LIII sesji. Poinformował 

również,  że w okresie między sesjami wydanych zostało 12 zarządzeń dotyczących 

funkcjonowania urzędu i jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku 

obrad. Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych 

materiałach. Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych 

komisji Rady Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności 
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wymienionej w porządku obrad. 

Do punktu 5 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1  

wytypowania przedstawiciela Gminy do pełnienia funkcji członka Rady 

Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIV/347/23 w sprawie wytypowania przedstawiciela Gminy do 

pełnienia funkcji członka Rady Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej we 

Włoszczowie. 

Do punktu 5.2 

nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIV/348/23  w sprawie nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy.  

Do punktu 5.3   

nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr LIV/349/23 w sprawie  nadania drodze wewnętrznej nazwy ulicy.  

Do punktu 5.4  

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa           na lata 2023-2035 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIV/350/23 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2023-2035. 

 Do punktu 5.5  

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2023 

rok Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie 

wniesiono. Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) 

podjęła uchwałę Nr LIV/351/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Włoszczowa na 2023 rok. 

 Do punktu 6 
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Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we 

Włoszczowie 

Przewodniczący Rady- poprosił pana Czesława Młynarczyka Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej we Włoszczowie o przedstawienie protokołu.  

Radny Czesław Młynarczyk – przedstawił protokół kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. Poinformował, że przeprowadzono kontrolę w  Sołectwie 

Przygradów w zakresie gospodarowania środkami finansowymi Funduszu sołeckiego 

za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do przedstawionego protokołu, pytań 

nie wniesiono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

przyjęła protokół pokontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie 

przeprowadzonej kontroli Sołectwa Przygradów  w zakresie gospodarowania środkami 

finansowymi Funduszu sołeckiego za 2022 rok. 

Do punktu 7 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Włoszczowa z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022 

Przewodniczący Rady – powiedział, że z uwagi na obszerny materiał sprawozdanie 

znajdowało się do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz zostało przesłane drogą 

elektroniczną. Zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

wniesiono przystąpiono do głosowania. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Do punktu 8  

Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na okres 01.04.2022 r.-

31.12.2023r.  wraz z informacją z pracy Gminnej Komisji Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych za okres 01.04.2022 r.-31.12.2022 r. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że raport  został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu  stałych komisji. Zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie, pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

raport  został przyjęty. 

Do punktu 9 

Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Włoszczowa za lata 

2021-2022 

Przewodniczący Rady – powiedział, że raport  został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu  stałych komisji. Zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie, pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) 

raport  został przyjęty. 

Do punktu 10 
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Przewodniczący Rady- poprosił Burmistrza o przedstawienie Raportu o stanie Gminy                 

za 2022 rok. 

Burmistrz- poinformował, iż raport obejmuje podsumowanie działalności organu 

wykonawczego gminy w 2022 roku w szczególności realizację: polityk, programów i 

strategii oraz uchwał rady miejskiej.  Podkreślił, że ostatnie lata dla samorządów to  

szereg wyzwań: pandemia COVID-19 oraz wojna, która szkodzi gospodarce. Dodał, iż 

pomimo trudności kontynuowane były działania zmierzające do osiągnięcia celów 

określonych w Strategii Gminy Włoszczowa. Powiedział, że w telegraficznym skrócie 

przedstawi  Raport oraz odniesie się do zrealizowanych zadań w zakresie:  

 Wykonano zadania związane z estetyzacją przestrzeni w otoczeniu zbiornika 

wodnego Klekot oraz poprawą bezpieczeństwa znajdujących się tam obiektów, 

 Przebudowano istniejące przejścia dla pieszych przy ul. Partyzantów we 

Włoszczowie wraz z obszarem jego oddziaływania, 

 Wykonano modernizację:  

 drogi  wewnętrznej  do  oczyszczalni  ścieków  we  Włoszczowie, 

 drogi  wewnętrznej  w  miejscowości  Bebelno  (pomiędzy  szkołą  a  

OSP), 

 dróg  wewnętrznych  w  miejscowości  Przygradów, 

 drogi  wewnętrznej  do  budynku  szkoły  w  Czarncy, 

 dróg  wewnętrznych  w  miejscowości  Łachów, 

 drogi  wewnętrznej  w  Międzylesiu – Grobelka, 

 drogi  wewnętrznej  w  Boczkowicach, 

 chodnika  na  ul. Partyzantów  w  Kurzelowie, 

 ulicy  Armii  Krajowej  w  Kurzelowie, 

 drogi  wewnętrznej  przy  ulicy  Sobieskiego  we  Włoszczowie, 

 dokonano utwardzenia drogi  wewnętrznej przy ogródkach działkowych  

we Włoszczowie. 

 Rozbudowano i przebudowano istniejący budynek świetlicy w 

Nieznanowicach, 

 Rozpoczęto budowę budynku świetlicy wiejskiej w Gościencinie wraz z 

niezbędną infrastrukturą techniczną, 

 Plac zabaw i siłownia zewnętrzna w Koniecznie zostały doposażone w elementy 

siłowni zewnętrznej, nawierzchnię  z elementów gumowych mat przerostowych 

i bezpiecznych mat gumowych oraz elementów małej architektury, 

 Wykonano sieć kanalizacji sanitarnej  z przepompownią ścieków P3 w 

Kurzelowie             i w Koniecznie, 

 Wykonano instalacje fotowoltaiczne w następujących obiektach: 

 Zespół Placówek Oświatowych Nr 1 we Włoszczowie Budynek „B”,  

 Przedszkole Samorządowe Nr 2 we Włoszczowie, 

 Biblioteka Publiczna we Włoszczowie,    

 Kryta Pływalnia "NEMO", 

 Hala Sportowa - OSIR Włoszczowa,  

 Szkoła Podstawowa w Bebelnie  oraz Publiczne przedszkole „Tęczowa 

Kraina” w Bebelnie.  
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 Wykonano Termomodernizacji budynku szkoły w Bebelnie,  

 Wymianę pokrycia dachowego w budynku OSP w Ogarce, 

 Modernizację budynku i terenu wokół remizy w Dankowie Małym,   

 Termomodernizację budynku OSP w Międzylesiu, 

 Rozpoczęto termomodernizację dwóch remiz tj. w Rogienicach i Jeżowicach, 

 Udzielono 86 dotacji  na wymianę źródła ciepła, dzięki temu 86 przestarzałych 

źródeł ciepła zastąpionych zostało ekologicznymi. 

Wyjaśnił, że  więcej informacji znajduje się w Raporcie o stanie Gminy Włoszczowa za 

2022 r. to tylko część zrealizowanych zadań. Dodał, że raport przesłany zostanie 

radnym drogą elektroniczną  oraz udostępniony w BIP Gminy Włoszczowa. 

Przewodniczący Rady- - podziękował burmistrzowi za skrótowe przedstawienie 

raportu  oraz dodał, iż debata nad raportem odbędzie się na sesji w miesiącu czerwcu.  

Do punktu 11 

 

Sprawy różne  

Przewodniczący Rady- zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w temacie spraw 

różnych.  

Radny Zbigniew Woldański-  poprosił o położenie 3 cm warstwy asfaltu na fragmencie 

drogi, która znajduje się obok byłego przedszkola. Dodał, że odcinek drogi jest już  

utwardzony, ale gdy jest sucho i gdy przejedzie samochód wznoszą się tumany kurzu 

oraz pyłu co jest bardzo uciążliwe dla mieszkańców. Rady również zwrócił się z prośbą 

o wyczyszczenie przepustu- studzienki obok figurki świętego Floriana na ulicy 

Kusocińskiego. Podkreślił, że podczas  występujących opadów deszczu gromadzi się 

woda i samochody przejeżdżające ochlapują odnowioną  figurkę świętego Floriana.  

Radny Dariusz Gieroń – podziękował w imieniu mieszkańców ulicy Świeżej za szybką 

reakcję dot. usunięcia elementów nieczynnej studni. Poprosił kolejny raz o remont 

kapliczki -krzyża przy Szkole Podstawowej nr 1 we Włoszczowie, który wymaga 

kapitalnego remontu. Radny zwrócił się także z prośbą o odnowienie na ulicy 

Partyzantów linii przejść dla pieszych ponieważ  są nieczytelne.  

Radny Michał Szafrański – zapytał o termin rozpoczęcia prac w zakresie wykaszania 

poboczy.  

Poprosił również o nazwę firmy, która świadczy gminie usługi  kominiarskie.   

Jarosław Czechowski ( Przedsiębiorca ) -  zapytał czy zostały podjęte działa  w sprawie 

bardzo drogiego przesyłu i dostaw energii cieplnej do miasta Włoszczowa. 

 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – przypomniał, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami interpelacje składane powinny być na piśmie i odniósł się do zadanych 

pytań:  

Radny Zbigniew Woldański- w sprawie przejazdu przez działkę przedszkola. Wyjaśnił, 

że na chwilę obecną nie ma możliwości położenia asfaltu, ponieważ teren jest 

zagospodarowany  pod mieszkania socjalne Zaproponował utwardzenie drogi innym 

kruszywem, które będzie wydawało mniej kurzu oraz wstawienie znaku z 

ograniczeniem prędkości. Następne pytanie pana Wolańskiego dot. wyczyszczenia 

studzienki. Powiedział, że z tego co wie studzienka została wyczyszczona, natomiast 

informacje dalsze przekaże prezesowi.  
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Radny Dariusz Gieroń – w sprawie kapliczki przy Szkole Podstawowej nr 1 we 

Włoszczowie. Poinformował, że w miesiącu czerwcu zostaną wprowadzone zmiany do 

budżetu na remont kapliczki. Natomiast w sprawie ulicy Partyzantów i odnowienia 

znaków poziomych. Powiedział, że ulica Partyzantów jest ulicą gminną i po stronie 

gminy jest odnowienie znaków.  

Radny Michał Szafrański- w sprawie usług kominiarskich. Wyjaśnił, że każdy właściciel 

budynku indywidualnego odpowiedzialny jest za wykonanie w swoim domostwie usług               

w zakresie czyszczenia  przewodu kominowego. Dodał, że nie jest to zadanie gminy, 

natomiast wykaz kominiarzy, osób z uprawnieniami zostanie przekazany radnemu.  

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz))-  w sprawie podjęcia działań dot. dostaw energii 

cieplnej powiedział, że cyt.,, podjęliśmy takie działania, jak wiadomą państwu jest 

jesteśmy gminą, która znajduje się w klastrze energetycznym. Jestem po spotkaniach 

z instytucjami, które zajmują się opracowaniem koncepcji i tak, żeby wybrać 

najbardziej efektowne i najbardziej ekonomiczne źródło ciepła dla naszego miasta. 

Nawet poprosiłem, aby po sporządzeniu prawda jakiejś analizy podkreślam bezpłatne, 

ponieważ jesteśmy klastrem przedstawić wysokiej radzie, jakie to źródło ciepła 

najbardziej efektywne najbardziej ekonomiczne byłoby dla naszego miasta, w jakim 

modelu w jakim kierunku pójść…’’  

Przewodniczący Rady- zwrócił się do pracowników urzędu oraz sołtysów z życzeniami: 

cyt. ,, Corocznie 27 maja obchodzony jest Dzień Samorządu Terytorialnego, dlatego 

też dziś składam serdecznie podziękowania wszystkim, którzy współtworzą samorząd 

naszej małej ojczyzny, wdzięczny za dotychczasowy wkład i wszelką aktywność. 

Życzę niegasnącego zapału do działania, potrzebami lokalnej społeczności, dobrych 

decyzji kierowanych potrzebami lokalnej społeczności, dużo zdrowia, ludzkiej 

życzliwości i dumy z efektów wykonywanej pracy. Serdecznie wszystkim dziękuję i 

życzę dużo zdrowia i wytrwałości w  swoich zmaganiach z tematami związanymi 

właśnie z zarządzaniem.’’ 

Grzegorz Dziubek ( Burmistrz) – powiedział cyt.,, To my wszyscy obywatele 

mieszkańcy naszej małej ojczyzny, którzy budujemy każdego dnia staramy się, aby 

jakoś życia naszych mieszkańców była coraz lepsza. Życzyłbym sobie i Państwu aby 

ten samorząd, który został przez ponad 30 lat temu nakreślona wizja tego samorządu, 

jedna z najlepszych ustaw można powiedzieć, uznawana nawet i za granicami 

naszego państwa tą ustawę budowali nie samorządowcy tą ustawę budowali 

obywatele była nadal ustawą o samorządzie, aby samorządność była 

samorządnością’’. 

Do punktu 12 

Przewodniczący Rady - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął 

obrady pięćdziesiątej czwartej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

    

     Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

    /-/ Monika Kozieł                                                          /-/ Grzegorz Dudkiewicz 
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